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Abstract (en)
The coating apparatus has a conveyor (22) for moving a workpiece (18) in a longitudinal direction (20), where the workpiece is fed through a
suction chamber (10). An applying device e.g. slot nozzle, and a feed conduit (42), apply a coating medium i.e. paint, on a surface area (32) of the
workpiece, and a blowing device (44) removes a part of the coating medium on coated surface areas (33). The blowing device has a nozzle formed
as a slit nozzle for blowing air on the workpiece, where the blowing device is arranged within the suction chamber.

Abstract (de)
Eine Beschichtungsvorrichtung für langgestreckte Werkstücke weist eine Fördereinrichtung (22) zum Bewegen des Werkstücks (18) in
Längsrichtung (20) auf. Das Werkstück wird durch eine Absaugkammer (10) hindurch geführt. Die Beschichtung des Werkstücks erfolgt durch eine
Auftrageinrichtung, die vorzugsweise mehrere Schlitzdüsen (36, 38, 40) aufweist. Zusätzlich weist die Beschichtungsvorrichtung zum Verringern der
Schichtdicke insbesondere an einer der Oberflächen (33) des Werkstücks (18) eine Abblaseinrichtung (44) auf.
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